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Onderwerp 
Beantwoording raadsvragen GL-PvdA ’Alkmaar staat stil’ 

Uw kenmerk Ons kenmerk Bijlagen 

- 
 

- 
 

- 
 Uw brief van Behandeld door Datum 

12 maart 2025 Unit BDO 1 april 2025 

Geachte leden van de raad, 
 
De leden van de raad de heer Rubio Borrajo en mevrouw Kardinaal hebben ons op 12 maart 2025 de 
volgende raadsvragen gesteld over ‘Alkmaar staat stil’. In deze brief leest u onze reactie, 
overeenkomstig art. 42 Reglement van Orde voor vergaderingen van de raad. 
 
 
1 Hoe reflecteert u op uw handelen de afgelopen jaren om de raad continu en actief te 

informeren zodat wij onze controlerende taak goed kunnen doen? 
 

 Antwoord  
Zoals u kunt zien in het Raadsinformatiesysteem hebben wij uw raad altijd uitgebreid en zo 
volledig mogelijk geïnformeerd. 
 

2 Wat is de stand van zaken met betrekking tot het beloofde actieplan Alkmaar Fietst? Komt dit 
nog naar de raad deze periode, en zo ja, wanneer? 
 

 Antwoord 
Wij verwachten het Actieplan Alkmaar Fietst aan uw raad aan te kunnen bieden voor de 
raadsvergadering van september 2025. De evaluatie heeft u deze week ontvangen. 

 
3 Kunt u ons informeren over de uitvoering van de agenda verkeersveiligheid? 
 
 Antwoord  

Wij verwachten het actieplan verkeersveiligheid aan uw raad aan te kunnen bieden voor de 
raadsvergadering van juni 2025. 
 

https://alkmaar.raadsinformatie.nl/modules/1/ingekomen_stukken/view
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4 Wanneer komt het Uitvoeringsplan behorende bij de vorig jaar vastgestelde Stedelijke 

Mobiliteitsvisie 2040 naar de raad? 
 

 Antwoord 
Wij verwachten het uitvoeringsplan mobiliteit in het vierde kwartaal van 2025 aan uw raad te 
kunnen aanbieden. 

 
5 Bij de behandeling van de begroting 2025 is toegezegd dat in februari jl. de Alkmaarse 

Onderwijsagenda naar de raad zou komen. Gaat dit nog lukken voor het vertrek van de 
huidige portefeuillehouder? Zo ja, wanneer kunnen wij deze verwachten, zo nee, waarom niet? 
 

 Antwoord  
Wij verwachten de Alkmaarse onderwijsagenda in het vierde kwartaal van 2025 aan uw raad te 
kunnen aanbieden.  
 

6 Komt er nog een beleidskader ten behoeve van mensen met psychische kwetsbaarheid naar 
de raad? Zo nee, waarom niet?  
 

 Antwoord 
Ja. Mogelijk wordt dit wordt opgenomen in het beleidskader Thuis in Alkmaar.  

 
7 Wat is de stand van zaken met betrekking tot de actualisatie van de warmtevisie? 
 
 Antwoord  

Wij verwachten de actualisatie van de warmtevisie aan uw raad aan te kunnen bieden voor de 
raadsvergadering van juni 2025. 
 

8 Wanneer komt er nieuw afval en grondstoffenbeleid? 
 
 Antwoord 

Wij verwachten het afval en grondstoffenbeleid staan uw raad aan te kunnen bieden voor de 
raadsvergadering van september 2025.  
 

9 Wanneer komt het plan maatschappelijke (vrouwen) opvang en beschermd wonen naar de 
raad? 
 

 Antwoord  
Wij verwachten het beleidskader Thuis in Alkmaar in het derde kwartaal aan uw raad te kunnen 
aanbieden. 
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10 Wat is de stand van zaken van de twee toegezegde uitvoeringsplannen bij het beleidskader 
diversiteit en inclusie? Wanneer kunnen wij deze verwachten en hoe wordt de raad nog in de 
gelegenheid gesteld hier input voor te leveren? 
 

 Antwoord 
In oktober 2024 is nagenoeg unaniem het beleidskader Diversiteit en Inclusie vastgesteld. Dit 
beleidskader is tot stand gekomen met veel betrokkenheid van inwoners, ketenpartners en 
organisaties. De uitvoeringsplannen vormen een verdere uitwerking van dit beleidskader. 
Tijdens de behandeling in de commissie van 3 oktober 2024 heeft de wethouder op 
gelijkluidende vragen al kenbaar gemaakt dat uitvoeringsplannen onderliggend aan door de 
raad vastgesteld beleidskader niet standaard naar de raad gaan. 

 
11 Wanneer komt de ontwikkelagenda behorend bij de cultuurvisie 2040 naar de raad? 
 
 Antwoord  

Wij verwachten de ontwikkelagenda aan uw raad aan te bieden voor de raadsvergadering van 
mei 2025.  
 

12 Hoe staat het met de vorderingen in het opvangen van de 603 vluchtelingen - volgens het 
“Alkmaars perspectief” – die we voor 1 juli op basis van landelijke regelgeving moeten gaan 
opvangen? 
 

 Antwoord 
Conform het coalitieakkoord realiseert het college zo snel mogelijk 150 opvangplekken voor 
asielzoekers, alsook tijdelijke huisvesting voor 150 statushouders en 150 Alkmaarse 
spoedzoekers, in het oude belastingkantoor aan de Robonsbosweg. In overeenstemming met 
geldende wetgeving en het eind vorig jaar verspreide verdeelbesluit vindt onderzoek naar 
locaties voor de resterende opvangplekken plaats.  

 
13 De raadsinformatiebijeenkomst over de dorpen- en kernenagenda is zojuist weer met een 

maand verschoven. Wanneer verwacht u deze agenda’s aan de raad aan te kunnen bieden? 
 

 Antwoord  
De raadsinformatiebijeenkomst is niet verschoven; er is een misverstand geweest over de 
beschikbare datum waardoor deze foutief in maart is gepland. Het voornemen was al om de 
raadsinformatiebijeenkomst te agenderen in april. De raadsinformatiebijeenkomst is medio 
april gepland om de raad hierover verder te informeren. Wij verwachten de dorpsagenda’s aan 
uw raad aan te bieden voor de raadsvergadering van juni. 
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14 Wanneer en hoe worden inwoners betrokken bij hoe we omgaan met het financiële ravijn? 
Nog voor de zomer? Want de tijd gaat dringen wil je bezuinigingen doorvoeren die onze 
inwoners direct raken en daarbij de belofte van dit college om beter dan ooit naar de 
Alkmaarse inwoners te gaan luisteren gestand te doen. 
 

 Antwoord 
 Zoals eerder al geantwoord op gelijkluidende vragen, het college voert met u dialoogsessies 
 over het financiële ravijn en mogelijke oplossingen. De uitkomsten van de dialoogsessies 
 worden vertaald in concrete voorstellen bij de Kadernota die in juli behandeld wordt.  
 
15 Vrijwilligersorganisaties en buurthuizen benaderen ons nu al met de vraag wat de gemeente 

met hun subsidies gaat doen. Wanneer kunnen zij een duidelijk antwoord verwachten en hoe 
worden zij meegenomen in het proces van de geplande bezuinigingen?  
 

 Antwoord  
Zie het antwoord op vraag 14.  
 

16 Het afgelopen jaar zijn de eerste ontwikkelkaders voor het Alkmaars Kanaal vastgesteld. Maar 
waar blijven de concrete plannen, in het bijzonder van projecten die niet in de vorige 
collegeperiode (2018-2022) al in de steigers stonden? 
 

 Antwoord 
Nadat de kaders zijn vastgesteld kunnen de ontwikkelaars starten met de planuitwerking en de 
opzet daarvan, dit neemt enkele maanden in beslag. Dat houd in dat er op dit moment nog 
geen concrete plannen zijn van ontwikkelaars op basis van de ontwikkelkaders. De rol van de 
gemeente is hierin overwegend faciliterend, het is aan grondeigenaren en ontwikkelaars om te 
start van bouw te bepalen. Wij verwachten de Ontwikkelkaders Oudorp en Overdie in de 
tweede helft van dit jaar aan uw raad aan te kunnen bieden. 
 

17 Wanneer gaat de bouw van PEN dorp nu eindelijk van start? 
 
 Antwoord  

De planuitwerking en de bouw van de 550 woningen in het PEN-dorp gaat gefaseerd. Het 
bestemmingsplan is inmiddels onherroepelijk. De vergunningaanvraag voor de eerste twee 
blokken is inmiddels bijna afgerond. De andere aanvragen volgen in het tweede en derde 
kwartaal van dit jaar. De bouwwerkzaamheden zullen in het laatste kwartaal van dit jaar 
starten. De rol van de gemeente is hierin overwegend faciliterend. Het is aan grondeigenaren 
en ontwikkelaars om te start van bouw te bepalen. 
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18 Wat is de planning voor de HUB-campus op Overstad? 
 
 Antwoord 

Op dit moment worden de plannen door de ontwikkelaar verder uitgewerkt conform het 
ontwikkelkader Overstad. Deze kunnen dan in procedure gebracht worden. De initiatiefnemer 
gaat uit van een start met de bouw in het vierde kwartaal van 2026. 

 
19 Waar blijft de woonvisie? Eind 2022 hebben we als raad met een breed scala aan 

maatschappelijke partners hierover een startbijeenkomst gehad, waarbij ons duidelijk werd 3 
dat we eigenlijk in 2022 al een woonvisie hadden moeten hebben. Nu zijn we drie jaar verder 
en vertrekt er opnieuw een portefeuillehouder wonen. 
 

 Antwoord  
Wij verwachten de Woonvisie in het tweede kwartaal van 2025 aan uw raad aan te kunnen 
bieden. 
 

20 Wanneer krijgen we duidelijkheid over de erfpachtregeling? Voorstellen worden weer 
ingetrokken, we krijgen wisselende signalen over het overleg met de corporaties en de 
Werkgroep Alkmaar Erfpacht en bewoners tekenen nu massaal protest aan op de verstuurde 
offertes. Wat is de stand van zaken op dit dossier? 
 

 Antwoord 
We verwachten in mei 2025 een definitief besluit te nemen over de uitwerking van de 
uitgangspunten erfpacht. Voor meer informatie en de gewijzigde planning verwijzen wij u naar 
de raadsinformatiebrief van 25 februari jl. Gewijzigde planning erfpacht.  

 
21 De toegezegde informatie over het behalen van de laatste 10% van uw coalitieakkoord is ons 

ontschoten, kunt u ons deze memo nogmaals toezenden? 
 

 Antwoord  
Hiervoor heeft u 20 maart jl. de Raadsinformatiebrief ‘Toezegging bij begroting 2025 
Voortgang uitvoering coalitieakkoord’ ontvangen. 

22 Indien er blijkbaar geen grootse ambitieuze plannen meer uit uw coalitieakkoord vloeien (want 
100% van uw ambities is al behaald) bent u het dan met de fractie van GroenLinksPVDA eens 
dat dit college ook best met 1 of 2 wethouders minder tot maart 2026 prima kan 
functioneren? (En daarmee in ieder geval de gemeente een flink bedrag bespaart van 100.000 
euro per wethouder.) 
 

 Antwoord 
Het college heeft nog grote ambities en deelt deze opvatting niet. Wij zijn van mening dat de 
meerwaarde van een wethouder groter is dan alleen een bedrag op de begroting.  

https://alkmaar.raadsinformatie.nl/document/15198408/1#search=%22erfpacht%22
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Met vriendelijke groet, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar, 
 
mw. drs. A.M.C.G. (Anja) Schouten, burgemeester 

 
dhr. R.M. (Robert) Reus MPM, gemeentesecretaris 

 


